

《单词百科:oviposition是什么意思?oviposition怎么发音?oviposition的解释和用法》

英语单词oviposition是什么意思?oviposition怎么读?oviposition怎么发音?简答网为您整理了oviposition的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



oviposition怎么读

oviposition的读音:[v p 'z n]

oviposition的意思

1、n.产卵，下子；

oviposition的双语例句

1、 The essential oil showed strong non-selective antifeedant and oviposition effect, but the persistence was not good.

龙柏精油对小菜蛾具有较强的非选择性拒食作用和产卵忌避作用,但由于精油的挥发性效果不持久.

2、Extracts of 19 plant species were tested for oviposition deterrent activities against *Nilaparvata lugens* Stal.

测试了19种植物提取物及活性组分对褐飞虱的产卵忌避活性.

3、The bio-chemistry and physiology of leaves of common lantana (*Lantana camara*) and neem (*Azadirachta indica*), which possessed the median oviposition repellency dosage (ORD50) at 13.5 mg and 49.4 mg fresh leaf weight, respectively, are worthy of further investigation.

马缨丹和印楝叶对成虫产卵的驱避中量 (ORC (50)) 分别为13.5和49.4mg鲜叶。

4、Comparison between colony oviposition and single tube oviposition of *Anopheles ANTHROPOPHAGUS*

嗜人按蚊群体产卵与单管产卵的比较

5、Growth, pupa weight, oviposition and survival of beet armyworm bred with artificial diet

人工饲料饲养的甜菜夜蛾发育、蛹重、产卵与存活

6、The main factors that effect the longevity and oviposition of *Agathis pumila* are the releasing time and cage temperature.

小窄径茧蜂林间套笼接蜂试验结果表明,影响小窄径茧蜂寿命和林间寄生活动的主要因素是接蜂时间和套笼内温度。

以上是简答网为您整理的oviposition怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/oviposition>